
Vprašanja
občanov

V času od 27. februarja čo
12. marca je bilo v občini šiš-
ka sklicanih 28 zborov volivcev,
ki se jih je udeležilo okoli 1300
volivcev. Če pogledamo, kaj je
občane najbolj zanimalo, lahko
zasledimo sliko, kakršna se po-
navlja na vseh zborih: urbani-
zem in komunala. To so prob-
leml, ki jili občan najbolj oto-
čuti in ki so tudi v resnici naj-
bolj pereči v občini.

V KS Milan Majcen so med
drugdm predlagali, naj bi ob-
fcinska skupščina 6im prej spre-
jela odlok o osni obramenitvi
na posameznih cestah. Poudari-

li so še, da morajo biti odgo-
vori na njihova vprašanja iz-
črpni in konkretni, ker z obraz-
ložitvijo, češ da je »predmet«
odstopljen skupšfiini mesta
Ljubljane, ne bodo zadovoljni.

Volivce s področja KS Hinko
Smrekar zanima, zakaj je nji-
hova krajevna skupnost tako
zapostavljena, kar zadeva asfal-
tirnje cest in kanalizacijo.
Spregovorili so tudi o soseski
SS 4/1 Stara cerkev in zaht©-
vali odtgovor na vprašanje, kje
so bili vsi organi, ki sedaj pro-
testirajo zaradi predragega ob-
jekta. takrat, ko je bil y avli
obdine razgrnjen načrt objek-
tov te soseske. Zahtevali so še,
naj inšpekcija kontrolira, kako
se v Litostroju, Toplarni in Ti-
kiju držijo predpisov o ukre-
pih zoper onesnaženje zraka.

Na zboru volivcev KS Lito-
stoj so "osnutek proračuna ob-
čine sprejeli s pripombo, da je
za njihovo področje predvide-
nih premalo sredstev, ki so
nujno potrebni za ureditev oko-
lice, otroških igrišč ter reševa-
nje problema barakarstva.

Volivce KS Komandanta Sta-
neta zaniima, kam gre denar od
partornih avtomatov in kaikš-
ni so rezultati delovanja koini-
sije za ugotavljanje izvora pre-
moženja.

Zbor volivcev KS Dravlje je
naročil svojim odbomikom, naj
se pri sprejemanju proračuna
mesca zavzemajo proti prora-
fiunskemu financiranju central-
nega kopališča. Iz teh sredstev
naj bi raje zgradili več manj-
ših bazenov za rekreacijo na-
ših otrok. Poleg tega so pred-
lagald, naj občina iz sredstev,
ki jih bo dobila z novimi dav-
kd, poveča osebne dohodke po
svetnim delavcem.

Občani KS Šentvid so med
dnajim omenili, da bi bilo txe-
ba kaznovati trgovine tn gostil-
ne, ki točijo alkohol mladole^
nikom. Da bi iatrgali mladino
gostilnam im cesti, bi bilo tre-
ba urediti neki skupni prostor,
več pozornostd (in sredstev) pa
bi morali posvetiti tudi tabor--
niški organizaciji.

Volivci iz KS Gunclje si želi-
jo avtomatsko kegljišče.

Občane KS šmartno-Tacen je
seveda najbolj zanimalo, kaj
bo z znamenitim Tacenskim
mostorn in pa z jamo kamor
mečejo smeti in odpadke. Ugo-
tovili pa so še, da kopališče v
Tivpldju ni nujno potrebno in
naj bi raje gradiM šole in
varstvene ustanove.

V istem času, kotsobtta zbo-
ri volivcev, je bilo v delovnih
organizacijah sklicanih 35 zbo-
rov delovnih ljudi. Oglejmo si
na kratko le nekaj teh:

»Donit« — Medvode: Na zbo-
ru delovnih ljudi v tej tovarni
so volivci zahtevali od občine
Šiška, da v najkrajšem 6asu
uredi urbanistični iin zazidalni
načrt za območje Medvod za
gradnjo najemniških stanovanj
in za indrviduaino gradnjo.

»Pivovarna Union«: Delovne
ljtidi na tem zboru je zanima-
lo: Kaj je s podvozora na Dre-
nikovi? Kam bo šel višek de-
narja oz. neporabljena sredstva
za pluženje in zimsko sliižbo y
letošnjem letu? Kam gredo
sredstva od povišanja cen ben-
cinu ta. kako se trošijo sred-
stva, zbrana s cestnino.

»Osnovna šola Z. Runka«:
Zbor delovnih Ijudi je sklenil
opozoriti (posredno) Izvršni
svet SRS na resolucijo o raz-
voju osebnih dohodkov, ki jo
je IS sprejel že leta 1971.

Agrostroj: Podjetje Agrostroj
je pred kratkim zaprosilo za
lokacijsko dovoljenje za grad-
njo stanovanj za delavce, ven-
dar pri tem niso uspeli. To je
spodbudilo udeležence zbora,
da so sfcuipščini občine poslali
opozorilo, da je treba ta vpra-
šanja hitreje reševati.

Gosmos — Avtotebna: Enega
od udeležencev je zanimalo ali
je res, da so sredstva iz stano-
vanjskega fonda uporabili za
gradnjo Javnih skladišč in kdaj
se bodo ta sredstva spet vrni-
Ia.

MOSTE-POLJE

ŠE EN DOMICIL

Na zadnji seji občinske .skup-
ščine Ljubljana Moste-Polje so
podelili domicil zaščitnd enoti
vojnopolitičnerga vodstva NOV
in POS Slovenije. Odborniki so
odlok o podelitvi domicila tej
pomembni enofci sprejeli z odo-
bravanjem, saj sta občana naše
občine tudi prvi komandant
glavnega štaba NOV in OSP
Franc Leskovšek-Luka in komi-
sar Ivan Maček-Matija.

KDO BO KRIL IZGUBO?

V •vagojnovarstvenih zavodih
moščanske občine bijejo plat
zvona. 2e nefcaj mesecev nam-
reč delajo z izgubo in sami ne
vedo, kdo bo to izgubo plačal.
O tem problemu so spregovo-
rili tudi odbomiki na zadnji se-
ji občinske skupščine. Po te
meljiti ranpravi skupščina ni
soglašala s povišanjem cen y
zavodih, ki imajo v primerjavd
z ostalimi ljubljanskimi vzgoj-
no-varstvenimi zavodi 10 od-
stotkov nižje cene osikrbnega
dne.

Ob zahitevi za zviSanje cen
oskrbnega dne so se odborniki
zedinili v tem, da VVZ lahko
dvignejo ceno na Ijubljansko
raven, brž ko bo to dovaljeval
zakon oziroma ko bodo cen«»
odmrznjene.

V razpravl o ceni oskrbnega
dne so poudartli, da je dolž-
nost vzgojnovarsfcvenih zavo-
dov, da realno ocenijo dohodke
staršev in naj ob diferencira-
nem plačevanju objektivneje
razvrščajo plačila po kategori-
jah, ki so dolodene v diferenci-
rani lestvicd. Poudarili so, naj
ne bo cena oskrbnega dne v
prihodnj* nižja kot stane hra-
na za otrdka.

DAVČNE OLAJŠAVE ZA
GOSTINCE

Občinska skupščina Ljubljar
na Moste-Polje je sprejela od-
lok o davčnih okijšavah za go-
stinstvo v nekaterih predelih
občine. Svet za gospodarstvo
pri občinski Skupščmi je nam
reč predlagal, naj bi manj dav-
ka plačevali tgostilniearji na
območju krajevne skupnosti
Lipoglav in Besnica- V razpra-
vi pa je prišlo do novih pobud,
tako da bodo davčne olajšave
razšiTili tudi na predel Dolske-
ga, ki sodi v pristojnost mo-
ščanske občine. Po tem odloku
bodo davščine zmanjšane vsem
gostincem v "četrtem daw5nem
ofcolišu oziroma na vsem izven-
mestnem območju občine.

NA PLANINCAH JE FLETNO

Planinsko društvo Saturnus
je bilo ustanovljeno leta 1970
in šteje 160 članov. To niso sa-
mo zaposleni v Saturnusu, am-
pak tudi dlani dragih delovndh
organJzacij v Mostah.

V lanski sezoni so imeli de-
vet izletov s steupno udeležbo
280 članov. Eden najzanimivej-
ših in najtežjib. izletov je bil,
ko so šli peš iz tovarne na Ma-
lo planino. To je bil spoininski
pohod za obletnioo smrti Emi-
la ščurka, člana dništva in bor-
ca iz NOB. Ta pohod, dolg 13
ur, bodo tradioionalno organi-
zirali vsako leto 22. julija kot
spomin na revolucioname dni
in njihove udeležence, saj je
poleg osnovnega cilja društva
— organizirano navajati delov-
ne Ijudi in jim omogočatd po-
hode in bivanja v naravi — tu-
di obujanje in ohranjanje re-
volucionarne traddcije.

OTROSKO ZBOROVSKO
PETJE

Zveza kulturno prosvetnih
organizacij je sikuipaj s komisi-
jo za glasbeno dejavnost občd-
ne Moste-Polje priredila VII.

obCinsko srečanje otroških in
mladtnskih zborov. Srečanja se
je udeležilo nad 600 pevcev s
sedmih šol in 11 zborov. Nasto-
pili so otroški in mladinski
zbori OŠ Vide Pregarc z dve-
ma zboroma, prav tako tudi
OŠ Sostro. Učenci iz Polja so
nastopili s tremi zbori, z enkn
zborom pa so nastopile šole
Jožeta Moškriča, Ketteja-Mur-
na in šDli iz Zaloga in Dol-
skega.

LETOS 607 STANOVANJ

Občinska skupščina je spreje-
la srednjeročni program stano-
vanjske graditve za dobo pet
let. Ustrezne programe je izde-
lato tudi 72 odstotikov delovnih
oHganizacij, ki zaposlujejo 91
odstotkov delavcev.

Z gradnjo za trg bodo nada-
ljevali po soseskah, kjer jo že
sedaj Izvajajo. V visoki blokov-
ni zazidavi bo letos v gradnji
1695 stanovanj in samski dom
s 650 posteljami. 607 stanovanj
bo vseljenih že letos; v nekate-
ra od teh so se stranke že vse-
lile.

POHVALE VREDNA AKCIJA

V začetku apnla so se zbrali
člani TVD Partizan Moste in s
prostovoljno akoijo uredili zu-
nanje igrišče, ki je vrglo temno
senco na to društvo. Najprej
so očistill igrišče in obreaali ži.
vo mejo, z naslednjimi akcija-
rai pa nameravajo urediti te-
kaško stezo, ki je bila zdaj le
»dirkališče« raznlh mladih ne-
znanih kolesarskih in motori-
stičnih »asov«.

VIČ-RUDNIK

ZA KARLOVŠKI MOST
Občinska ^cupščlna je skle-

nila poslati priporočilo mestni
skupščini, naj bi le-ta pri spre-
jemanju mestnega proračuna
prenesla v celotd sredstva, na-
menjena za gradnjo centralne-
ga kopališča, v korist gradnje
Karlovškega mostu in rekon-
strukcije dolenjske vpadnice.
Ta zahteva je bila sprožena na
več zborih volivcev v občini.

KAKO JE Z GRADNJO IZ
SAMOPRISPEVKA?

Vrtec Skofljica — prvi vrtec,
zgrajen iz programa samopri-
spevka v občini — je sicer že
narejen in opremljen, vendar
ga bodo predali namenu šele ta-
krat, ko bo urejena napeljava
kanalizacije in elektrike. Grad-
bena dela so se malo zavlekla,
ker so nastopale težave pri te-
meljenju (barjanska tla, talna
voda) Stroški gradnje niso
presegli planirane vsote.

Koldkor ne bodo nastopile
kakšne večje težave, bo dq kon-
ca septembra odprt tudi nov
prižidek osnovne &ole na Bre-
zovici. Tu so se planirani stro-
ški povefiali zaradi zahtevmega
temeljenja.

Najbolj kritifino pa ,je stanje
pri gradnji osnovne šole na
Dobrovi Pred dnevi je bilo si-
cer izdano še zadnje soglasje
požarne varnosti. tako da lah-
ko kmalu pričakujejo lokacij-
sko odločbo. Pro&nja za »grad-
beno dovoljenje naj bi bila tu-
di kmalu rešena, tako da bi z
gradnjo začeli še ta mesec. Pla-
nirani stroški pa ne bodo zado-
stovali.

AKCIJA: SLOVENSKA ŠOLA
V ŠVICI

Akcija, ki jo je sprožila »Na.
ša ksomuna« za pomoč sloven-
ski §oli v Švici, je naletela na
zanimive odmeve. Predvsem še
niso našli delovne organizacije,
ki bi bila pripravljena prevzeti
patronat nad to samorastnišlko
šolo. Po vsej verjetnosti pa se
je našla druga rešitev. vsi zna-
ki namreč kažejo, da bo zdru-
ženo podjetje Iskra dalo šoli
enkratno pomoč. Ker je naš de.
vizni sistem za take primere
preveč kompliciran, bodo po
vsej verjetnosti izročili šoli
manjšo devizno vsoto prek Is-
krine tovarne Perles, ki so jo
pred nedavnim kupili v Švici.

NE DOHITEVAMO POTREB

Razprava o programu stano-
vanjske gradnje v obdobju
1972—1976 je bila na skupšoin-
ski seji izredno plodna, bogata
in kritična. Odbornikd so meni-
h da prihaja program prepo-
zno, saj prehaja stanovanjsko
vprašanje že v kritično fazo.
Pnmanjkljaj iz prejšnjih let
zna5a kar 2506 stanovanj, v na-
slednjem obdobju od 1972 do
1976 pa bodo na Viču potre-
bovali skoriaj ravno toliko sta.
novanj- Tako zaiaša zdaj skup-
ni primanjkljaj kar 4868 stano-
vanj. Stanovanjski program do
konca leta 1976 pa predvideva
gradnjo le 2451 stanovanj.

IN VENDAR JE MOGOCE

Na komunalnem skladu se
že pogovarjajo o gradnji manj-
šega naselja vrstnih hišic na
robu Murgelj. Novomeško
gradbeno podjetje PkHiiT je že
pred časom ponudilo sloven-
skim občinam tip vrstne hiši-
ce, ki jo gradijo sami- Te se od-
likujejo predvsem po soraz-
memo kratkem roku gradnje,
relativno zelo nizki ceni in pa
funkcionalni razporeditvi sta-
novanjskih in pomožnih pro-
storov. Ta rešitev bi bila do-
stopna tudi tistim občanom, kl
imajo sorazmerno nMce do-
hodke. Ob preverjanju primer-
nih zemljišč, namenjenlh za to
gradnjo, so prišli do sklepa, da
bi bila najprimernejša lokacija
ob soseski Murglje. Zagotov-
ljeni bi bili vsi komunalni pn-
ključki (komimalni vodi natn-
re6 že so), kar bi vsekakor
vplivalo na dostopno raven ko-
munalnr»;a prispevka. Za sedaj
predvidevajo, da bi na tem ob-
močju lahko zgraddli 30 do 40
tovrstnih hišic.

253 NOVIH GASILSKIH
PODCASTNIKOV

Gasllci obfiinske gasilske zve-
ze Vič-Rudnik so zknske mese-
ce temeljito izikoristili za vzgo-
jo mladih gasilskih kadrov. Od-
ziv je bil tako velik, da so mo.
rali oTganizirati tečaje kar na
petih krajih občine. Iz tečajev
je izSlo 253 novih gasilskih pod-
častnilkov.

Občinska zveza ima v svojem
progTamu še tečaje za gasilske
strojnike.
DAVCNE OLAJŠAVE ZA
ŠOLANJE OTROK

Občinska skupštima obdine fVič-Rudnik je na seji obeh zbo-
rov sprejela odlok o spremem-
bah in dopolnltvah odloka o
davkdh občanov, s katerimi je
za zasebne kmote vpeljala dve
novi davčni olajšavi: za inve-
stioijska vlaganja in za solanje
otrok. V odloku je navedeno,
kateri zavezanci davka iz kme-
tijske dejavnosti so upravičeni
do navedenih olajšav.

Izdaja občinska konferenca SZDL, Ljubljana-Center —
Ureja uredniški odbor: Jože Benčina, Ludvik Burger
(gl. urednik), Lojze Cepuš, Vlajko Krivokapič, Jože
Šircelj (odg. urednik), Blaž Matekovič, Jože Pacek
(predsednik ur. odbora), Tatjana Pust, Veljko Rak,
Franc Strle, Jože šager, Rudi Veselič.

Tiska CGP »DELO« — Časopis izhaja zadnji ponedeljek
v mesecu — Oproščeno temeljnega davka po mnenju
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